
18. september 2013 

Referat fra Budget møde i Afd. 23 

den 4. september. 

 

Pkt. 1+2+3. 

Der var mødt 6 beboer op.  

Som ordstyrer blev jeg valgt.  

Egentlig beretning havde jeg ikke skrevet.  

Vi talte, om der var en af beboerne der kunne tænke sig at komme i bestyrelsen, 
men der var ingen der var interesseret i dette. 

Der var forskellige sager de gerne ville have ordnet. Det lovede jeg at gå til Jørn W. 
med, og så må vi se hvad der kan laves. 

 

Pkt. 4. 

Jan kom og fremlagde budgettet, og det blev godkendt. 

 

Pkt. 5. 

Pkt. blev udsat til senere beslutning. Beboerne ville høre nærmere når Syd Energi 
kommer med et nyt oplæg. 

 

Pkt. 6. 

Ingen indkomne forslag. 

 

Pkt. 7+8+9. 

Ingen blev valgt. Som beboerne sagde, mit visitkort hang på deres opslags tavle. 

 

Pkt. 10. Der var ikke noget, og herefter gik vi til middagen. 

 

Referent Grete Jakobsen 


